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Dr. Judy Mikovitsová, která byla donucena k pěti letům mlčenlivosti, v dokumentu Plandemic
odhaluje agendu za současnou epidemií a vyvrací mýty propagované médii.

Přepis: PLANDEMIC [DOKUMENT]

Mikki: Dr. Judy Mikovitsová byla označená za jednu z nejšpičkovějších vědkyň své generace. Její
diplomová práce z roku 1991 způsobila revoluci v léčbě HIV/AIDS. Na vrcholu své kariéry zveřejnila
senzační článek v časopise Science. Kontroverzní článek vyvolal rozruch ve vědecké komunitě.
Odhalil, že používání zvířecích a lidských plodových tkání způsobuje devastující epidemie
chronických chorob. Za odhalení jejich tajemství se poskoci farmaceutické lobby do dr. Mikovitsové
ostře pustili. Zničili její dobré jméno, kariéru a osobní život. Jak osud národa visí na vlásku, dr.
Mikovitsová uvádí jména těch, kteří stojí za epidemií korupce, která ohrožuje veškerý lidský život.

Odhalila jste něco, co bylo v rozporu se zaběhnutým příběhem.

Dr. Mikovitsová: Přesně tak.

Mikki: Kvůli tomu udělali vše ve své moci, aby vám zničili život.

Dr. Mikovitsová: Přesně tak.

Mikki: Byla jste zatčena…

Dr. Mikovitsová: Ano.

Mikki: … a umlčeli vás pomocí příkazu „gag order”.

Dr. Mikovitsová: Trval pět let. Pokud bych cokoliv zveřejnila na sociálních sítích, pokud bych
cokoliv řekla, našli by nové důkazy a poslali mě zpět do vězení. Plakala jsem, protože jsem věděla, že
jsem poprvé neměla žádné důkazy… Když můžete vypustit takovou sílu a přinutit někoho do
bankrotu, i když má perfektní kreditní skóre… Takže jsem nemohla pozvat svých 97 svědků, což
zahrnovalo lidi jako Tony Fauci, Ian Lipkin… vedoucí pracovníci ve zdravotnickém průmyslu, kteří by
museli svědčit, že jsem nic špatného neudělali.

Mikki: Z čeho vás obvinili?

Dr. Mikovitsová: Ničeho.

Mikki: Ale byla jste ve vězení.

Dr. Mikovitsová: Drželi mě ve vězení bez obvinění. Prý jsem byla na útěku před spravedlností.
Neměli žádný zatykač. Doslova mě vytáhli z domu. Naši sousedi se dívali, co se děje. Bez příkazu mi
prohledali dům. Pět dní doslova terorizovali mého manžela. Řekli: Pokud nenajdete ty zápisníky a
materiály… které jsem ani nevlastnila. Podstrčili mi je do domu.
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Mikki: Aby to vypadalo, že jste z laboratoře ukradla duševní vlastnictví?

Dr. Mikovitsová: Ano. Aby to vypadalo, že jsem z laboratoře ukradla tajné materiály, jména a
duševní vlastnictví. Mohu nade vší pochybnost prokázat, že jsem nic neukradla. Šéfové celého
ministerstva zdravotnictví a sociální péče (HHS) se tajně domluvili a zničili moji reputaci, a
ministerstvo spravedlnosti a FBI ten případ udržovali pod pečetí, což znamená, že nemůžete říct, že
nějaký případ existuje, nebo byste pohrdali soudem. Nemůžete ani získat právníka, který by vás hájil.
Každé právo pro řádné soudní řízení mi bylo odebráno a dodnes je to stejné. Nemám žádné ústavní
svobody nebo práva.

Mikki: Přesto tady sedíte… Myslím si, že spousta lidí by odešla do předčasného důchodu,
neupozorňovali na sebe, ale vy jste se rozhodla promluvit poté, co vám skončil příkaz mlčenlivosti.
Napsala jste knihu „Epidemie korupce – Obnovení víry ve slib věd.” Uvádíte jména. Ano. Jejich pokus
vás umlčet podle všeho selhal. Musím se zeptat… Jak tady dokážete sedět se sebevědomím a
jmenovat tyto velké síly a nebát se o svůj život, jak z této budovy odejdete?

Dr. Mikovitsová: Protože pokud je teď nezastavíme, můžeme zapomenout nejen naši republiku a
svobodu, ale také lidstvo, protože tato agenda nás zabije. Takže Anthony Fauci. Jmenuji se dr. Tony
Fauci… Muž, který je v čele operační skupiny pro pandemii, byl zapleten v utajení. Nařídil ho.
Všichni ostatní byli ve velké míře vyplaceni. Dostali miliony dolarů od Tony Fauciho. Od jeho
organizace, což je Národní institut alergií a infekčních chodob (NIAID). Ti vyšetřovatelé, co spáchali
podvod, dodnes dostávají velké peníze od NIAID.

Mikki: Celý svět poslouchá jeho rady na to, jak řešit dnešní pandemii. Jak poznáme, že to, co říká,
musíme vědět?

Dr. Mikovitsová: To, co říká, je naprostá propaganda. Stejná propaganda, kterou od 1984 zabil
miliony lidí.

Anthony Fauci: Z této studie jasně víme, že vývoj nemoci se výrazně zpomalí na rozdíl od lidí, kteří
si lék nevezmou.

Dr. Mikovitsová: Začalo to, když mi bylo 25 let. Byla jsem součástí týmu, který izoloval HIV ze slin a
krve pacientů z Francie, kde Luc Montegnier původně vir izoloval. Tohle byla potvrzující studie, ale
Tony Fauci a Robert Gallo tehdy spolupracovali, aby příběh otočili jiným směrem. Dr. Racette byl
tehdy mimo město a Tony Fauci řekl: Chápeme, že máte v tisku studii. Chceme její kopii. Řekla jsem:
Ano, v tisku je studie. Je tajná. Ne, nedám vám její kopii. Začal na mě křičet a pak řekl: Ihned nám tu
studii dejte nebo vás vyhodíme za neuposlechnutí. Řekla jsem: Jsem si jistá, že jak se dr. Racette
vrátí, můžete si s ním promluvit.

Frank se o pár týdnů vrátil a byl násilím donucen, dát Faucimu tu studii. Fauci na několik měsíců
zadržel publikaci studie, zatímco Robert Gallo napsal vlastní studii, za kterou dostal veškeré zásluhy,
a samozřejmě v tom byly zahrnuty patenty. Tohle zdržení potvrzení doslova vedlo k šíření viru, který
zabil miliony lidí. Asi nikdo nevyjádřil utrpení z AIDS lépe, než spisovatel Larry Kramer. Byl ale více
naštvaný na federální vládu a farmaceutický průmysl. Člověk, co pocítil Kramerův vztek, byl dr.
Anthony Fauci z NIH. Bylo zdrcující si pomyslet, že jsem nevěděla, že moji práci z roku 1999
ignorovali.

Virus byl izolován z AD2 a AD3, takže se nemuselo čekat na AD4, aby se potvrdila jeho existence.
Představte si, kolik lidí… celý africký kontinent přišel o generaci lidí, jak se ten virus šířil kvůli
aroganci skupiny lidí, včetně Roberta Redfielda, který je teď šéfem CDC, a Anthony Fauciho.
Spolupracovali, aby za to získali zásluhy a peníze. Měli to patentované. Používali na lidech terapii s



IL-2, což byla naprosto špatná terapie. Kdyby k tomu nedošlo, miliony lidí by na HIV neumřely.

Mikki: Jak jakýkoliv člověk, který dává globální radu o zdraví, může vlastnit patent na řešení ve
formě vakcíny. Neměl by to být střet zájmu?

Dr. Mikovitsová: Je to střet zájmu. Tohle je jedna z věcí, kterou bych ráda řekla prezidentu
Trumpovi. Aby zrušil zákon Bayh-Dole Act.

Slyšení v parlamentu: Bayh-Dole zásadně změnil způsob, jakým univerzity přistupují k přenosu
technologií. Nejlépe to ukazují statistiky. Univerzity dnes získaly 16x více patentů než v 1980.
Všichni získávají více patentů, ale univerzitní podíl na všech patentech v USA je více než 5x větší než
před zákonem Bayh-Dole. Situace se tak zhoršila, že jeden pracovník z oblasti IT veřejně univerzity
označil za: „Závisláci na cracku,” které pohání „malicherné úřady na přenos technologií závislé na
honorářích z patentů.”

Dr. Mikovitsová: Ten zákon dal vládním pracovníkům právo patentovat svoje objevy, aby mohli mít
nárok na duševní vlastnictví za objevy, za které zaplatili daňoví poplatníci. Schválení toho zákona na
začátku 80. let zničilo vědu. Umožnilo to právě ty střety zájmů. Tohle je zločin za umožněním
někomu jako je Bill Gates s miliardami dolarů… nikdo ho nezvolil. Nestudoval medicínu. Nemá
odbornost. Necháváme takové lidi, aby v naší zemi měli hlas, zatímco ničíme životy miliony lidí.

Bill Gates: Normální stav se vrátí jedině tehdy, jak z velké části naočkujeme celou populaci.

Mikki: Pokud globálně schválíme povinné očkování, představuji si, že tito lidé, co vakcíny vlastní,
vydělají stovky miliard dolarů.

Dr. Mikovitsová: A zabijí tím miliony lidí. Tak jak už svými vakcínami zabili. Momentálně neexistuje
žádná vakcína proti jakémukoliv RNA viru, která by fungovala.

Mikki: Musím se vás zeptat… Jste proti očkování?

Dr. Mikovitsová: Vůbec ne. Očkování je imunoterapie, tak jako alfa interferony jsou imunoterapií.
Nejsem proti očkování. Mojí prací je vyvíjet imunoterapie. To jsou vakcíny.

Mikki: Věříte, že byl tento virus vytvořen v laboratoři?

Dr. Mikovitsová: Nepoužila bych slovo „vytvořen”, ale nemůžete říct, že je přirozeně se vyskytující,
pokud se objevil nedaleko laboratoře. Je velmi jasné, že tento kmen virů manipulovali a studovali v
laboratoři, do které přinášeli zvířata, a takto ho vypustili ven… ať už záměrně nebo ne. Tento virus
nemůže být přirozeně se vyskytující. Nikdo nešel na trh, nekoupil netopýra a virus neskočil přímo na
člověka. Takto to nefunguje. To by byla zrychlená virová evoluce. Pokud by šlo o přirozeně se
vyskytující virus, trvalo by mu to až 800 let. K tomuto v případě viru SARS-1 došlo během 10 let. To
není přirozené.

Mikki: Máte představu, kde k tomu došlo?

Dr. Mikovitsová: Ano. Jsem si jistá, že k tomu došlo mezi laboratořemi v Severní Karolíně,
vojenským výzkumným institutem infekčních chorob Fort Detrick a wuhanskou laboratoři.

Reportář: 3,7 milionů dolarů šlo z Národního zdravotnického institutu zde v USA do wuhanské
laboratoře v Číně, stejné laboratoře, odkud podle spousty lidí unikl tento koronavirus. Také nyní
víme, že NIAID, které je spojeno s Národním zdravotnickým institutem, který kontroluje Anthony
Fauci, už v minulosti s wuhanskou laboratoří prováděl experimenty v souvislosti s koronavirem.



Pokud dr. Anthony Fauci nemůže být k veřejnosti upřímný o svém spojení s touto laboratoří, tak musí
jít pryč.

Dr. Mikovitsová: V roce 1999 jsem pracovala ve Fort Detrick a mojí prací bylo, učit Ebolu, jak
nakazit lidské buňky, aniž by je zabila. Ebola nemohla nakazit lidské buňky, dokud jsme ji to
nenaučili prací v laboratoři.

Mikki: Je těžké, ignorovat počet obětí. Lidé na tento vir v docela alarmujících počtech umírají. Jak se
k tomu stavíte?

Dr. Mikovitsová: Pro mě je to docela prosté, jak uvidíte, co vláda udělala… a to je, že… cituji dr.
Birxovou: „Zaujmuli jsme velmi liberální přístup k úmrtnosti.” Pokud by můj manžel, kdo má
chronickou obstrukční plicní nemoc, zemřel, jeho plíce mají fibrózu a vypadaly by jako plíce někoho,
kdo má teoreticky covid-19. Ale on nemá žádné důkazy infekce. Pokud netestujete a nemáte důkazy
infekce, a pokud byste tam dnes vešli, nazvali by to covid-19. Slyšíme to od naštvaných doktorů a
sestřiček.

Mikki: Viděl jsem spoustu doktorů, kteří natočili vlastní videa. Jsou zmateni z protokolů, které od
CDC dostali.

Doktor: Minulý pátek jsem dostal dokument o sedmi stranách, který mi v podstatě řekl, že kdybych
měl 86letého pacienta se zápalem plic, ale který nikdy nebyl testován na covid-19, a který by pak na
zápal plic zemřel, a dozvíme se, že byl vystaven svému synovi, který neměl žádné symptomy, ale
později byl pozitivně testován na covid-19, tak že máme na úmrtní list napsat covid-19 jako příčinu
úmrtí.

Doktor: Nutí mě, abych na úmrtní list přidal covid. Proč? Proč nás nutí, abychom přidali covid?
Abychom možná zvýšili čísla, aby to vypadalo horší, než to je? Myslím, že ano.

Reportér: Proč by chtěli zkreslit počet úmrtí na covid-19?

Doktor: No… Strach je skvělý způsob, jak lidi kontrolovat. Pokud jsou lidi dostatečně vyděšení,
nejsou tolik schopní myslet sami za sebe. Nechci, aby byli vyděšení. Chci, aby si řekli: Zvládneme to.
Použiji svůj rozum. Pročtu si jiné zdroje. Poslechnu si různé zdroje a budu myslet za sebe. O tom je
Amerika.

Dr. Birxová: Pokud někdo zemře s covid-19, počítáme to jako úmrtí na covid-19.

Dr. Mikovitsová: Neumíráte s infekcí, umíráte na infekci.

Mikki: Mluvil jsem s doktory, kteří přiznali, že jsou motivováni, aby uvedli, že pacienti, kteří jsou
nemocní, nebo kteří zemřeli, měli covid-19.

Dr. Mikovitsová: Ano, dostanou 13 tisíc dolarů od pojišťovny, pokud uvedou covid-19.

Reportáž: Systém pojištění Medicare nyní určil, že když máte v nemocnici pacienta s covid-19,
dostanete 13 tisíc dolarů. Pokud ten pacient s covid-19 půjde na ventilátor, dostanete 39 tisíc dolarů.
Třikrát tolik.

Dr. Mikovitsová: A ventilátorem je zabijete, protože jim dáte nesprávnou léčbu.

Doktor: Tohle vše nedává smysl. Pacienti, které léčím… plíce, které se snažím vylepšit… podle toho
všeho si myslím, že fungujeme pod nepravdivým lékařským modelem. Bojím se, že tyto nesprávné



způsoby léčby za krátkou dobu způsobí velkou škodu velkému počtu lidí.

Mikki: Moje další otázka je o Itálii. Proč to Itálii tolik zasáhlo?

Dr. Mikovitsová: Itálie má velmi starou populaci. Jsou hodně nemocní se zánětlivými chorobami. Na
začátku roku 2019 zavedli novou formu neotestované vakcíny proti chřipce, která měla čtyři různé
kmeny chřipky včetně vysoce patogenní H1N1. Ta vakcína se vyvíjela v psím fyziologickém roztoku.
Psi mají hodně koronavirů. Proto tam netestují. Můžete tak uvést jakoukoliv příčinu.

Reportáž: Jak se země začíná dostávat z nejhoršího období epidemie koronaviru, zůstává jedna
otázka: Co se stalo s veškerým hydroxychloroquine?

Doktor: Víme, že hydroxychloroquine a zinek fungují skvěle. Fauci pak říká, že neexistují na to
žádné slepé studie. Dr. Fauci, bude mimochodem slepá studie pro vaši vakcínu? Bude?

Reportáž: V přehledu více jak 2300 doktorů ze 30 zemí se hydroxychloroquine umístil jako
nejefektivnější lék proti viru.

Dr. Mikovitsová: AMA říkali, že doktoři přijdou o licenci, pokud použijí hydroxychloroquine,
antimalarikum, které po 70 let je na celém světě na seznamu nezbytných léků. Dr. Fauci tomu říká
„nepodložená data”. Nejsou to nepodložené příběhy, pokud máme data od tisíců pacientů, která
ukazují, že tento lék je proti těmto virům efektivní. Tohle je nezbytný lék, který před lidmi zatajují.
Nejen dnes, ale v době našeho objevu o autismu existoval 100 let starý antivirový lék suramin. Je na
seznamu nezbytných léků WHO. Autistickým dětem doslova dával hlas… život.

Co udělali společně s Monsanto? Všem ho vzali. Nešlo ho získat. Snažili jsme se ho získat, kdekoliv
jsme mohli. Když lék odeberete… a nejen Světová zdravotnická organizace, ale úřad FDA, CDC, Tony
Fauci vše odebrali. Stačí to ukončit a můžeme mít znovu zdravý svět. Máme spoustu peněz, protože
můžeme vzít peníze, které vydělávají na svých patentech, a můžeme je dát obětem této epidemie
korupce.

Mikki: Dá se říct, že cokoliv, co nelze patentovat, bylo záměrně potlačeno, protože z toho nelze
profitovat? Jako různé přírodní léky, které jsme vždy měli?

Dr. Mikovitsová: Ano, rozhodně. Přesně to se děje v dnešním případě s covid-19. Cílem je, zabránit
terapie, dokud nebudou všichni infikováni, a propagovat vakcínu s věděním, že vakcína proti chřipce
zvyšuje šance o 36 %, že dostanete covid-19.

Mikki: Odkud pochází tato data?

Dr. Mikovitsová: Publikace z minulého roku zjistila, že vojáci, kteří byli očkovaní proti chřipce, jsou
náchylnější vůči koronavirům. Koronaviry jsou v každém zvířeti. Pokud jste někdy měli vakcínu proti
chřipce, byli vám píchnuty koronaviry. A nosit roušky…

Doktor: Nedává to smysl. Nosíme roušky na pohotovosti, abychom se chránili. Nemáme na sobě
roušky. Proč? Protože rozumíme mikrobiologii a imunologii a chceme silnou imunitu. Naše imunita je
zvyklá na dotýkání se. Sdílíme bakterie, bakterie streptokoka, viry… Denně si proti nim tvoříme
imunitní reakci. Když mi tohle odeberete, moje imunita se oslabí. Když zůstávám zavřený doma, moje
imunita se oslabí. Když mě tam necháte měsíce, oslabí se více. Teď jsem doma a zběsile si umývám
ruce a umývám linky… bojím se věcí, které potřebuji k přežití.

Pokud nemáte oslabenou imunitu a nejste staršího věku, měli byste být schopni chodit ven bez
rukavic a roušek. Pokud jste starší a máte oslabenou imunitu, měli byste buď zůstat doma, nebo nosit



roušku a rukavice. Nemyslím si, že by měli roušku nosit všichni, protože se tím snižuje vaše
bakteriální flóra. Neumožňuje vám to být v interakci se společností a vaše bakteriální flóra a vaše
viry… vaši přátelé… kteří vás chrání před ostatními nemocemi, zmizí a nyní je větší šance, že
dostanete infekce, které doufají, že nemáte dobré bakterie a viry, které za vás bojují. Pak všichni
vyjdeme ven z karantény s oslabenou imunitou, začneme si vyměňovat bakterie a viry… co se podle
vás stane? Dojde k nárůstu nemocí. Zaručuji, že jak se karanténa ukončí, dojde k velkému nárůstu
nemocí. Stavební kameny vaší imunity jsou viry a bakterie. To je vše.

Dr. Mikovitsová: Nošení roušky aktivuje váš vlastní virus. Onemocníte ze svého vlastního
reaktivovaného koronaviru, a pokud se jedná o SARS-COV-2, máte velký problém.

Mikki: Nejste první viroložka, která mi řekla, že děláme naprostý opak toho, co bychom měli dělat,
abychom ten virus zkrotili a vytvořili si na něj imunitu.

Dr. Mikovitsová: Proč byste zavírali pláže? V půdě a písku jsou sekvence… v oceánu jsou léčivé
mikroby. Je to šílenství.

Mikki: Tyto instituce, které znečišťují naše prostředí a naše těla… byla doba, kdy musely bojovat
samy za sebe. Ale podařilo se jim tak zmanipulovat masy lidí, že ostatní lidé umlčují ostatní občany, a
velké technologické platformy dělají totéž a vše cenzurují. V této svobodné zemi se už nepovolují
opoziční hlasy, což je něco, čeho jsem si nemyslel, že se dožiji.

Dr. Mikovitsová: Ani já, až na to, co jsem od roku 2011 zažila. Je to nepochopitelné. Jak je možné
společnost tak oklamat, že propagandy, které se podporují, vedou k tomu, že se navzájem nesnášíme.

Snad tohle bude budíček pro všechny Američany, aby si uvědomili, že tohle nedává smysl, a že
zvítězíme, protože celou tu propagandu ukončíme s těmito informacemi. Je skvělé, že se doktoři
probouzí a zpochybňují to.

Doktor: Vy doktoři, kteří tohle sledujete, proč o tom nemluvíte?! Jsem tady, abych hájil vás, hájil
svoje svobody, svobody svojí rodiny, práva mých pacientů si vybrat, co dělat se svým životem. Jsem
ohromen… Jsem ohromen, proč o tom všude nemluví více doktorů jako já? Měli bychom se teď spojit.
Musíte se probudit, protože vám berou vaše svobody, vše na základě falešných zpráv. Tohle je
nesprávné. Za tohle by lidi měli jít do vězení.

Dr. Mikovitsová: Vědci nejsou neupřímní. Poslouchají lidi, kteří více jak 40 let kontrolují, kdo
dostane finance a co se bude publikovat. Spousta lidí bohužel jednoduše přijme peníze a slávu, a
budou podporovat věci, které vůbec nejsou pravdivé.

Mikki: Co byste řekla lékařům, kteří teprve začínají chápat hloubku, do jaké byli oklamáni a
odloučeni od své přísahy, neubližovat? Řekla bych:

Dr. Mikovitsová: Odpusťte sami sobě. Pro nás všechny je nejtěžší si uvědomit, že se všemi
nejlepšími úmysly jsme studovali to, co jsme považovali za pravdu. Netušili jsme, že data, o kterých
nám říkali, že jsou pravdivá, ve skutečnosti nejsou pravdivá. V našich školách se teď učíme, že
nedostanete finance, pokud nebudete dodržovat pravidla strany. Vaše práce se nebude publikovat…

Asi to nejtěžší pro mě bylo, pochopit, že vědecké časopisy zkreslují objevy, které by měly všechny
vyléčit.

Dr. Mikovitsová na přednášce: Bude mít vědecká komunita odvahu, odpovědět na otázku, jestli
tyto nemoci mohly být uměle vytvořené? Děkuji.



Dr. Mikovitsová: Od chvíle, co jsem se dostala z vězení, jsme založili vzdělávací společnost.
Probouzíme doktory… Je to velmi obtížné. Ale každý doktor, který si uvědomil, že možná byl součástí
problému, změnil postoj a je součástí hnutí za lepší společnost a za obnovení víry v medicínu. To je
vše, co můžeme dělat.

Mikki: Doktorko Mikovitsová, moc vám děkuji za váš čas. Bylo mi ctí, tady s vámi sedět. Zejména
děkuji za vaši odvahu.

Dr. Mikovitsová: Děkuji, Mikki.

PROSLOV Z ROKU 2017 Fauci: Myšlenka, že jsme pár dní od nové vlády, vzhledem k tomu, jak
jste slyšeli v úvodu, že jsem v branži nějakou dobu a měl jsem příležitost, sloužit v pěti vládách,
napadlo mě, že dnes nadnesu téma o problému připravenosti na pandemii. Pokud je jeden vzkaz,
který vám chci dnes předat, je to, že není pochyb, že dojde k nečekané epidemii. Jsme si jistí, že
takovou epidemii zažijeme v několika dalších letech. Děkuji.

Překlad: David Formánek


